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DRIFTSSTYREMØTE MANDAG 20. NOVEMBER 2023 

Møtet starter med presentasjon av medlemmer i driftsstyret og oppsummerer referatet 

fra driftsstyremøtet fra 18.september 

Sak 28/23 Status økonomi                                                                                                                                                                                                                        

Tone orienterer om skolens økonomi:  

- Skolen rapporterer økonomi til etaten hvert kvartal. Tone har god dialog med 

etaten knyttet til økonomi.  

- Vi har vært uten økonomikonsulent i noen uker, men ny økonomikonsulent (Janet 

Saur) starter 1.desember. Siden vi har vært uten økonomikonsulent en stund har 

vi aksept i etaten for at økonomien foreløpig henger litt, men vi vil rydde opp og 

få oversikt når Janet er på plass 

- Vi vet at vi har et merforbruk, og at vi må gjøre noen tiltak. Ledergruppa har 

drøftet ulike sparetiltak, og vi vil også drøfte det i MBU. Noe er allerede satt i 

gang: vi har allerede redusert Halvor Midthaug sin administrasjonsstilling med 

27%, og satt han inn i undervisning. Taran har også fått 10% undervisning 

- 70% av budsjettet går til lønn, og det er her vi kan spare. Budsjettet er på 113 

millioner totalt. Vi må levere et budsjett i balanse, og må sette inn enda flere 

sparetiltak fra høsten 



 

 

-  Stiftelsen kan bidra dersom det er noen elevaktiviteter vi ønsker sette i gang, vi 

kan søke stiftelsen om tilskudd.  

- Det blir budsjettjustert for antall elever to ganger i året (oktober og april). 

Elevsatsene for studiespesialisering er lavere enn andre programområder, derfor 

er det også store økonomiske forskjeller mellom skolene. 

 

Sak 29/23 Status midttermin h-23 

Vi rapporterte i oktober fravær og 1/IV inn til Utdanningsetaten for alle klasser unntatt 

forberedende . 10,3% av våre elever ligger an til 1 eller IV per 1.termin, av disse er 6,3% 

er meldt til IV, 4 % ligger an til 1. Dette er lavt sammenlignet med andre skoler. Snittet i 

Oslo er 18,8%. 

Matematikk (1P, 1T og 2P) og fremmedspråk skiller seg ut som fag med flere 1 og IV. 

Det er få som får karakter 1 i programfag/andre fag, men noen elever får IV i disse 

fagene. Elever som får IV i flere fag har ofte sammensatte utfordringer 

1 og IV-tall per trinn/programområde:  

- SSR – 7 elever av 24 får IV/1 i matematikk/naturfag 

- Vg2SSR – alle ligger an til å fullføre og bestå 

- Vg1ST: 14 elever IV, 17 som ligger an til karakter 1 

- Vg2ST: 18 elever IV, 11 ligger an til karakter 1 

- Vg3ST: 21 elever IV, 3 ligger an til karakter 1 

 

Fraværet er alarmerende høyt i Oslo-skolen, slik er det også på OHG. Særlig sklir det ut 

når elevene fyller 18 år. Udokumentert fravær i Oslo-skolen; 8% av elevene har over 7% 

fravær. 16,3% har over 5% fravær. Det er høyere fravær nå enn det var før pandemien.  

Vi ser også at foresatte er mer fraværende enn før pandemien. 

Elevtjenesten har vært på to-dagers seminar om ufrivillig skolefravær og vi setter inn 

tiltak og jobber systematisk med dette. 

Sak 30/23 Skolens arbeid med strategisk plan (pedagogisk handlingsplan) 

Pedagogisk handlingsplan som ble vedtatt i driftsstyremøte januar 2023 er nå under 

revisjon. Ledergruppa, rådgivere og fagkoordinatorer har hatt strategiøkt der vi har 

jobbet med planen. Vi tar den med elevrådet i desember og sender revidert forslag til 

Peter etter at den har vært innom MBU.  

Handlingsplanen har blitt kortere og mindre, sammenlignet med hvordan det har vært 

tidligere.  



 

 

Dersom vi skal gjøre større endringer med handlingsplanen bør arbeidet starte på 

våren. Vi har ikke tenkt til å gjøre de store endringene per nå. 

Sak 31/23 Elevenes hjørne 

1. Hedda forteller fra seminar i regi av Kronprinsparets fond på Kleivstua mandag 

13.november til onsdag 15.november. Der var det samlet ungdom fra hele landet 

som sammen skulle komme frem til tiltak knyttet til vennskap og inkludering. Tre 

konkrete tiltak kom ut av samlingen:  

o Russeleksikon – nettside for russen der man kan spørre om alt. Blir som en 

slags online-storesøster 

o Innføring av russefadder for å kunne stille spørsmål og skape trygge 

omgivelser 

o Faste plasser i klasserom, og at man skifter plasser jevnlig. Da blir man 

kjent med flere.  

 

KS og Marte Gerhardsen fikk budskapet og skal ta det videre.  

 

2. Avgangskullet på OHG prøver lage inkluderende russetid, for eksempel 

planlegger de å ha inkluderende aktiviteter som felles kveld for å pynte 

russedressen.  Skolemiljøutvalget fortsetter også med å jobbe med inkludering 

og ser særlig på hvordan få med enda flere på arrangementer de setter i gang 

 

3. På fredag (24.november) er det temadag «blå dag», med innsamling for 

kreftforeningen 

 

 

4. Flere tør å være i aulaen nå som bordene er borte, mange samler seg rundt 

bordtennisbordene. Kan forsøke finne noe lignende aktiviteter for jenter.      

 

Sak 32/23 Rektor orienterer 

 

1. Endring i aktivitetsplan 2024/2025 

Det er foreslått endring i aktivitetsplanen for OHG fra skoleåret 2023/24. 

Holtet vgs skal legges ned og deres tilbud skal spres til andre skoler. VI er 

forespeilet å få grunnskoleopplæring for ungdommer med kort botid i Norge 

og med mangelfull kompetanse fra skole i hjemlandet. Aldersgruppen er 16-

19 år. Vi får etter sigende 3 klasser. Etaten ønsker at tilbudet skal legges til 

OHG, fordi de ønsker at det ligger på en sentrumsskole som er robust og godt 

drevet. SSR foreslås lagt ned på OHG og flyttes til Etterstad, slik at SSR blir 

lokalisert på to skoler. Vi synes det er trist at vi ikke kan tilby SSR neste 



 

 

skoleår, vi har gode resultater på SSR og lærerne jobber godt. OHG har sendt 

inn to høringssvar, skolen v/ledelsen har sendt inn en og klubbene har sendt 

inn sin egen med enda mer fokus på de ansatte (selv om de stiller seg bak 

høringssvaret sendt av skolen v/ledelsen). Vi tror vi klarer unngå 

overtallighet for fast ansatte hos oss. Elevene som går VG1SSR hos oss må 

søke til andre skoler neste skoleår. Elever og foresatte på SSR er orientert.  

Vi må sko oss for å ta imot ny elevgruppe og jobbe for å ta imot elevene fra Holtet. OHG 

har godt utgangspunkt for å integrere elevene som kommer. 

2. Høsten så langt 

Det har vært en god høst, med unntak av episode i oktober der to jenter 

herfra ble angrepet av to jenter som ikke bor i Oslo. Skolen har politianmeldt 

episoden og fulgt opp jentene som ble angrepet. Etaten er også koblet på og 

orientert om saken.  

 

3. Vi har styrket elevtjenesten og ansatt en miljøterapeut til (Eline) det merkes 

godt i elevmiljøet og Eline er viktig bidragsyter i miljøet. I tillegg er det ansatt 

en leder for elevtjenesten (Espen Halvorsen). Ledelsen er også synlig tilstede i 

miljøet.  

 

4. 10-faktorundersøkelsen er gjennomført i personalet og vi har gode resultater. 

Skårer høyt på autonomi, men lavere på fleksibilitetsvilje. Resultatene følges 

opp i avdelingsmøte 29.november og med hele personalet 6.desember. Leder 

er ikke tilstede når avdelingen jobber med resultatene, men vil få referat slik 

at man kan sette inn tiltak.  

 

 

5. Elevundersøkelsen er i gang og skal gjennomføres i alle klasser innen 

6.desember. Håper mobbetallene går ned, og at vi får høyt på støtte fra lærer 

og trivsel på skolen. 

 

6. Forsentkommingsutfodring på OHG; mange elever som kommer for sent og 

det går utover hele læringsmiljøet i klassen. Vi må rigge et system som lærere 

kan gjennomføre selv, uten støtte fra ledere. Dette er ny praksis og ikke en 

aksjon. Døra er stengt fra 08.33 og lærer åpner igjen senes 08.45. Det skal 

ikke være masse styr rundt dette, men vi ønsker en endring i elevrollen.  

 

Eventuelt 

Ingen saker til eventuelt 

 

 


